

尋找適合 自己的科系

學士 Bachelor

碩士 Master

博士 Doctor

Chinese-taught Program 中文授課





外語學院 COLLEGE OF FOREIGN LANGUAGE & LITERATURE

英國語文學系 Department of English Language, Literature and Linguistics	•	*	c	
西班牙語文學系 Department of Spanish Language and Literature	•	*	C	
日本語文學系 Department of Japanese Language and Literature	•	*	c	

人文暨社會科學院 COLLEGE OF HUMANITIES & SOCIAL SCIENCES

人义宣社首件字院 COLLEGE OF HOIMANTHES & SOCIAL SCIENCES					
大眾傳播學系 Department of Mass Communication				C	
社會工作與兒童少年福利學系 Department of Social Work & Child Welfare		*		C	
中國文學系 Department of Chinese Literature		*		C	
台灣文學系 Department of Taiwanese Literature	•	*		c	
法律學系 Department of Law	•	*		c	
生態人文學系 Department of Ecological Humanities	•			c	
教育研究所 Graduate Institute of Education		*		c	
犯罪防治碩士學位學程 Master Program in Crime Prevention		*		c	
社會企業與文化創意碩士學業學程 Master Program in Social Enterprise & Cultural and Creative industries		*		c	
原住民族文化碩士學位學程 Master Program in Indigenous Cultural Heritage	6 6 7 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8	*		c	
原住民族健康與社會福利博士學位學程Ph.D. Program in Health and Social Welfare for Indigenous Peoples			_	c	

理學院 COLLEGE OF SCIENCES

食品營養學系 Department of Food and Nutrition		*	^	c	
化粧品科學系 Department of Cosmetic Science	•	*	A	C	
應用化學系 Department of Applied Chemistry		*	^	c	
財務工程學系 Department of Financial Engineering	•	*		c	
資料科學暨大數據分析與應用學系 Department of Data Science and Big Data Analytic	•			c	

中上 DOCIOI	Chinese-taught Program 中文授課	English-taught program 全英授課
-----------	--------------------------------	--------------------------------

$\stackrel{\smile}{}$	
0	
Ċ	
U	
ത	
8	
٠.	
н	
et l	
Яħ	

管理學院 COLLEGE OF MANAGEMENT

觀光事業學系 Department of Tourism	•	*		C	
企業管理學系 Department of Business Administration	•	*		C	
國際企業學系 Department of International Business	•	*		C	
會計學系 Department of Accounting	•	*		C	
財務金融學系 Department of Finance	•	*		C	
創新與創業管理碩士學位學程 Master Program in Innovation Management and Entrepreneurship		*	0	c	

資訊學院 COLLEGE OF COMPUTING & INFORMATICS

[全英授課] 國際資訊學士學位學程 [Fully Taught in English] International Program in Computer Science	•		0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0		E
資訊管理學系 Department of Computer Science & Information Management	•	*		c	
資訊工程學系 Department of Computer Science & Information Engineering	•	*	0	c	
資訊傳播工程學系 Department of Computer Science & Communication Engineering	•	*	2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2	c	

國際學院 INTERNATIONAL COLLEGE

國際生大一博雅教育學士班 Freshman Liberal Education Program for International Students (FLEP)	•			c	
[全英授課] 寰宇管理碩士學位學程 (GMBA) [Fully Taught in English] Global Master of Business Administration Program		*			E
[全英授課] 寰宇管理學士學位學程 (IBAP) [Fully Taught in English] International Business Administration Program	•		8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8 8		E
寰宇外語教育學士學位學程 Global Foreign Language Education Program	•			C	

STUDENTS IN **PROVIDENCE** UNIVERSITY



李港城 日本語文學系 / 香港

我叫李港城, 現在就讀於臺中靜宜大學日本語文學系。在靜宜大學中有很多來自世 界各地不同的學生,這讓我可以更加了解 不同地方的文化。同時有很多設備給學生 使用, 增加學生學習的動力。很高興能夠 到靜宜大學來完成我的大學學業。



林顯明 化科系/越南 靜宜大學對我來說不是只來讀書而已, 在這裡除了上專業課以外、我還可以學 台灣的文化、認識很多國外朋友。老師們都對我們外籍生非常熱情、我覺得過來 之後我越來越愛靜宜大學了。

全英語授課科系

Fully-English Taught Program

Global Master of Business Administration Program

GMBA

All courses are taught in English, offering international students as well as local students opportunities to venture together and providing them the academic and social-cultural environment to explore the complexities of international business.



Requirement

With English proficiency certificate of TOEFL ITP 550 or equivalent level of other English proficiency tests.

STUDENT IN PU



BARI MOHAMMAI SHAMSHUL GMBA / India I was so happy that the different cafeterias in the university campus have such wide variety of food available...I realized that it was the best decision of my life. Taiwan is such a safe and secure place, people here are so kind and ethical.

IPCS

International
Program in
Computer Science

The College of Computing and Informatics was founded in 2004. To respond to the needs of high-tech professionals in the field of information technology and call for national economic growth, the College will focus on cultivating professionals in informatics, developing basic research for research information and technology application.



Requirement

With English proficiency certificate of TOEFL ITP 500 or equivalent level of other English proficiency tests.

IBAP

International Business Administration Program

The International Business
Administration Program is a
four-year undergraduate
program. A bachelor degree in
the International Business
Administration Program allows
students to pursue careers in
variety of industries. All core
courses are instructed by
experienced and professional
faculty in English.



Requirement

With English proficiency certificate of TOEFL ITP 500 or equivalent level of other English proficiency tests.

Providence 助學金 Grant





第一年 雜費同額







中文授課科系 Chinese-Taught Programs

第一年 First Year

母語非華語外籍生華測會 三級 通過或一年內於本校華語文 教學中心上課時數達 450小時 以上

Pass Level 3 of TOCFL or equivalent test or attending Mandarin courses of Providence University for up to 450 hours within one year.

學雜費同額助學金

The Providence Grant will be equivalent to the same amount of tuition and miscellaneous fees for the first academic year.

母語非華語外籍生華測會 二級 通過或一年內於本校華語文 教學中心上課時數達 330小時 以上

Pass Level 2 of TOCFL or equivalent test or attending Mandarin courses of Providence University for up to 330 hours within one year.

學費同額助學金

The Providence Grant will be equivalent to the same amount of tuition fees for the first academic year.

母語非華語外籍生一年內於本校華語文教學中心 上課時數達**165**小時以上

Attending Mandarin courses of Providence University for up to 165 hours within one year.

雜費同額助學金

The Providence Grant will be equivalent to the same amount of miscellaneous fees for the first academic year.

第二學年起,依照班排名成績領不同等額助學金。

From 2nd year, Providence Grant based on academic performance and class rank.

STUDENTS IN PROVIDENCE UNIVERSITY

B



靜宜大學校園優美,學習環境適宜。系 上、國際處的老師都特別照顧境外生。除 了給予學業成績方面的關照,還常常舉 辦一些應景的節日活動:聖誕派對、境 外生態談會等等。競境外生就算是一人 在異國他鄉學習、生活,都能受到照顧。



我是一名印度尼西亞學生。我20歲來到台灣,我選擇靜宜大學因為學校的環境很優美,也在課程上認識了很多不同國際的朋友。國際處和推廣處的老師都很照顯我們,不用擔心一個人來到台灣不適應。

IBAP 全英文寰管學士學位學程

全英語授課科系 Fully-English-Taught Program

第一年 First Year Fully-English-Taught Program students receive the same amount of tuition fees as Providence Grant for the first academic year.

全英文授課學系第一學年可獲學費同額助學金

第二學年起 From 2nd year From 2nd year, Providence Grant based on academic performance and class rank.

第二學年起,依照班排名成績領不同等額助學金。

申請條件 Requirement Bachelor Program 學士學程

Master Program 碩士學程

TOEFL ITP 500 or equivalent test 通過托福ITP 500或等同之英文能力檢定 TOEFL ITP 550 or equivalent test 通過托福ITP 550或等同之英文能力檢定

費用 Fees	外語、人文社會學院 Foreign Language/ Humanities	理學院、資訊學院 Science/ Computing & Informatics	管理學院、國際學院 Management/ International College
學費 Tuition	37,282	39,004	37,282
雜費 Miscellaneous Fees	7,529	12,870	8,214
合計 Total	44,811	51,874	45,496
	大眾傳播學系 Department of Mass Communication	生態人文學系 Department of Ecological Humanities	寰宇外語教育學士學位學程 Global Foreign Language Education Program
學費 Tuition	39,004	39,004	37,282
雜費 Miscellaneous Fees	12,870	12,870	7,529
合計 Total	51,874	51,874	44,811
單位Currency: 新臺幣TWD.	本表提供參考,引	實際費用依學校正式公告為準。This is an est	imate. Check PU website for the latest rate.

學校宿舍:新台幣 9,000~14,900元/學期

(須另繳保證金550~1,000元,期末退還)

Dormitory: TWD. 9,000~14,900/per semester

(Deposit: TWD. 550~1,000)

Application Steps







Step [2]

繳交學歷與 紙本文件 Submit the hard copies of notarized diploma and transcripts, and related documents.



外籍生 IDSS https://alcat.pu.edu.tw /oia/index.html



僑生 OCS oia.pu.edu.tw



{{{{{{{}}}}}}}}}



STUDENTS IN PROVIDENCE UNIVERSITY



彭雅文

靜宜大學的國際和語言方面比較優勢,而且對於語言能力不 好的學生會有較大的幫助,因為透過學校社團、活動與志工 能拉近我們與其他語學生的距離;有許多留學國家的選項 使得我們能選擇與考慮,提供國內與國外實習的機會讓我們 能擴大眼界,認識許多國家與文化。

靜宜大學有很多課程給我們進行修課,能跨系與跨校修課, 提供許多機會給學生,能啟發學生的未來方向。



桂田寧寧 & 桂田由南

我來台灣讀書是因為想會說英文跟中文。我在靜宜大學的華 文中心學中文。我一開始的時候。每天會聚悉會會為 事情,上課的時候老師講話講的很快,我不敢認識台灣朋友 ,那時候有一個臺灣女生叫我一起講話,她一直照顧我,所 以我的不安赦或越少。在台灣含書是不容易,但是我覺得會 努力,不會放棄,就會有很多收穫

我知道同時學兩個語言不容易。但是沒想到那麼難。我18歲時 候決定念静宜大學,我覺得現在的我不敢選國外念書。現在回 想起來我遇到很多困難,可是每次周圍的朋友都幫我。我很幸 ^{想認}等地們,我愛台灣



「國際交換學生計畫」(ISEP)會員,僅繳一學期台幣13 萬, 交換至300所以上海外學校,免國外學費、膳宿費,至國外研修。 Through ISEP, students are exchanged to more than 300 overseas universities, in which tuition, meal plan & dormitory fees are waived with NT\$130,000 basic fees paid to PU.



出國交換生比例私校第一,選送學生出國研修學海專案補助全國第一。 Ranks No.1 among all private universities in Taiwan for sending the most number of students to study abroad and receiving the most governmental funding for sending students to study abroad.



保障住宿 Dormitory Guaranteed 第一年大學生保障住宿 Dormitory guaranteed for bachelor student in 1st year.



靜宜大學國際暨兩岸事務處 https://oia.pu.edu.tw/

Office of International and Cross-Strait Affairs

Email: pull600@pu.edu.tw

Tel:+886-4-2632-8001 Ext:11570-11573 Fax:+886-4-2652-6602 43301 台灣台中市沙鹿區台灣大道七段200號

No.200, Sec.7. Taiwan BLVD. Shalu Dist., Taichung City 43301, Taiwan,

華語文教學中心 https://clec.pu.edu.tw/ Chinese Language Education Center

靜宜大學外國學生粉絲專頁 www.facebook.com/IDSSatPU
IDSS at PU《International Degree-Seeking At Providence Univer

靜宜大學海外僑生聯合會粉絲專頁 www.facebook.com/puocsa/ PU Overseas Chinese Students Association